
 
Anteckningar fört vid SFDFs Götalandskonferens för    
distriktsansvariga 2012-10-27--28 i Jönköping. 

 
 
 
Närvarande: se deltagarförteckning 
 
 

1. Konferensens öppnande 
Thore Johansson, SFDF, hälsade de närvarande välkomna till Elite Hotels, Jönköping och 
förklarade konferensen för öppnad.  
Utsänd dagordning godkändes.  
Deltagarna gjorde en snabb presentation av sig själva och därefter valdes till mötesordförande 
Thore Johansson samt Bengt Ivarsson till att föra anteckningar. 
Thore tackade för förtroendet och uttryckte sin glädje att se så många representanter från 
domarna i Götalandsdistrikten, men även från Värmland och Gotland eftersom 
Svealandskonferensen blivit inställd.   

2. Föregående mötesanteckningar  
Detta genomgicks noggrant och flera av punkterna kommer upp i årets konferens och lades 
med detta konstaterande till handlingarna. 

3. Information från SFDF 
En information lämnades om följande ämnen:  

• SvFF Centrala Domarkonferens 
o Rekrytering av nya domare och deras uppföljning (se: www.blidomare.se) 
o Domare i div 1, damer 
o Kurs-/fortbildningsverksamheten och LDO 
o Distrikten skall avsätta pengar till LDO och SvFF-DK erbjuder också att stöttar 

med RI i utbildningen (bara 4 har använt denna möjlighet) 
o Ungdomsdomarutbildning före steg 1 
o Förslag: Steg1 genomförs med löptest 

• Distriktsbesök av SvFF-DK 
• Kvarvarande distriktsbesök från 2012:  

• Göteborg 
• Småland 
• Blekinge 

• 2013: 
• Hälsingland 
• Gästrikland 
• Södermanland 
• Värmland 
• Västmanland 
• Bohuslän 



• Mötet mellan domarorganisationerna – SvFF – ny dräktleverantör 
• Viktigt med att lokala avtal med butiker tecknas. Hur många klubbar har det? 
• Den nya domardräkten 2013, presentation, prognos, leveranstid 
• Intersport är SvFF partner och domartröjan kommer att ha SvFF- och FairPlay 

loggan 
• Paket kommer att finnas i butik from jan 2013 (svart o gul långärmad tröja-

byxa-strumpor) 
• Intersport kommer att driva SvFF webb-butik (en dela av domarkläderna) 
• Intersport centralt kommer att göra ett domarpaket 
• Ett önskemål var en svart domarsko 
• Endast Intersport kommer att sälja domartröja med SvFF logga i butik eller via 

SvFF webb.shop. 
• Kollektion löper hela 2013, sedan ny eftersom det är mästerskapsår. 

Kollektionerna löper på två år. 

• Möte mellan SvFF-DK och SFDF 
• Kurskostnader för domarna har börjat öka, ursprungligt var tanken att 

domaren betalar för sina egna faktiska kostnader. 
• Handläggning och bestraffningsbeslut av ärenden är mycket skiftande i 

distrikten 
• SFDF tycker att bötfälla domare för underlåtenhet att i rätt tid lämna in 

rapport endast borde vara en klassningsfråga 
• Domarna upplever att många föreningar slarvar med sina laguppställningar 

vilket försvårar matchrapporteringen 
• Vissa distrikt bötfäller domare även om de inte sköter sig i andra ärenden. 

Viktigt är dock att det står i tävlingsbestämmelserna att domare kan 
bötfällas. Även detta borde vara en klassningsfråga. 

• Bestraffning för lindriga från SDF vid hot mot domare vilket bör ses över. 

• Det finns en klar arbetsordning om domare gör anmälan av spelare eller ledare av en 
förseelse som är riktad mot honom (berörs av saken).  

• Arbetet med Svealand går vidare via Göran Johansson som distriktsvis försöker få 
igång verksamheten. 

• Ersättningarna på distrikts- och SvFF nivå gicks igenom liksom damseriepyramiden 
2012. 

• Presentationen ”Samarbete domarfrågor mellan SvFF-Distrikten” visades. 

• En sammanställning av ungdomsersättningarna delades ut. Dessa visade sig vara 
mycket spretiga. 

• Regelnyheter för 2013 gicks igenom. 

4. Mötesdiskussioner 

Jan-Ingmar Svensson redogjorde för hur domarverksamheten fungerar i Skåne under året. De 
muntliga avtal som upprättats mellan Skåneboll och domarförbundet vill inte Skåneboll 
kännas vid. Skåneboll har tidigare tagit in domarnas medlemsavgift vid kurstillfället. En 
diskussion håller på att ske om lösningen på detta. 
 
 



 

En information lämnades om nästa års konferens och Förbundsmöte som kommer att äga 
rum den 2 - 3 februari 2013.  
 

En genomgång av kontaktpersonerna till SFDF i de olika klubbarna i Götaland genomfördes. 

5. Sociala medier 
Hur har distrikten löst detta? Finns det problem? Idag finns det domare som inte klarar av 
detta, vilket får till konsekvens att framtida utvecklingen kan stoppas. Vem är ansvarig 
utgivare? Tidning har en ansvarig utgivare men vilken status har blogg eller hemsidor. SFDF 
återkommer med svar efter kontakt med jurister på SvFF, eftersom frågan är en komplicerad. 
Viktigt är dock att detta bevakas och övertramp anmäls till bestraffning. 
 
En rekommendation är att inte i dessa media kommentera egna domslut eller andra domares 
agerande. Diskussionsforum på FDK hemsida bör ske endast för inloggade medlemmar.  

6. SvFF Rådslag 
SvFF har hållit möten ute på 7 platser i landet där representanter inom fotbollen diskuterat 
framtiden inom svensk fotboll 2013-2017. 
 

7. SFDF hemsida/Facebook och dess utveckling 

Mötet var enigt om att hemsidan blivit mycket bättre. Ett Facebook konto har skapats och 
körs parallellt tills vidare. Passningen från SvFF hämtas numera via SFDF hemsida via ett 
mailutskick.   
 

8. SFDF projektgrupp 

Tomas Fernfelt presenterade det arbete referensgruppen gjort: 
• Domarens försäkringsstatus via RF 
• Domarens arbetsmiljö 
• Svensk fotbolls organisation, domarklubbar, medlemskap, eget ansvar. 

9. Ersättningsförhandlingar  

Diskuterande gällande treårsavtal när det gäller domarersättningar. Förhandlingsgruppen 
noterade att vid nästa ersättningsförhandling se över div III, futsal och kvalersättningarna. 
• Ny damserie 
• Avtalsförhandlingar med SvFF-DK om kommande förhandlingar/SDF 
• Kurs-/fortbildningsverksamheten och LDO, endast faktiska kostnader 
• SFDF tycker att bötfälla domare för underlåtenhet att i rätt tid lämna in rapport endast 

borde vara en klassningsfråga. Domarna upplever att många föreningar slarvar med sina 
laguppställningar vilket försvårar matchrapporteringen 

• Om en klubb inte betalar domarna skall enligt avtalet distriktet ta över ansvaret och 
garantera domarens ersättning. Detta följs inte av Göteborg, domaren får ett antal namn 
som domaren själv får kontakta. 



10. FOGIS 
Via FOGIS har domarna fått ett utökat ansvar efter match (Resultatrapportering för 
Förbundstävlingar). 
Att skicka ut ex.v. kallelse till klubbmöte mm via FOGIS har visat sig effektivt eftersom alla 
verksamma domare läser detta. Det går inte att bifoga filer. 
Utskick via Facebook används också för utskick. 

11. Information från valberedningen 
Bengt Ivarsson information om valberedningens arbete inför Förbundsmötet.  

12. Övriga frågor 
Vilka är de tre viktigaste utmaningarna för domarna i svensk fotboll år 2013-2017? 
En enkät delades ut under mötet och deltagarna. En diskussion skedde om svaren från 
deltagarna. Bifogas. 
 
Övrigt: 
Fadder LDO 
Samma ersättning för LDO i hela Sverige vore önskvärt. Förhandlas dock lokalt. 
 
 
Nästa års Götalandskonferens 
Deltagarna vill att nästa års konferens hålls den 26-27 oktober 2013 och i samma form.  
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Vilka är de tre viktigaste utmaningarna för domarna i svensk fotboll 2013-2017: 
• Rekrytering 
• Behålla de som utbildats 
• Fadderverksamhet 
• Vidareutbildningen för domare 
• Generationsväxlingen 
• Regelefterlevnad  
• Bli mer matchledare 
• Stil o profil 
• Högre status på LDO 
• Domarens arbetsmiljö, handlingsplan 
• Sociala medier 

 
 
 
 


